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Protokół nr 57/2023 

z  posiedzenia Komisji  Rozwoju Społeczno- Gospodarczego, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Oświaty i Ochrony Środowiska dnia 13 grudnia 2023 roku pod przewodnictwem 

Pani Urszuli Fidorczuk- Przewodniczącej Komisji. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 7/7 członków; 

2) Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy  

3) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 22 listopada 2023 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia 

Górna na 2023 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. 

4. Sprawy różne. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 1. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia komisji w dniu 22 listopada 2023 r. 

Głosowało 7 radnych.  

Punkt 2. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że projekt uchwały ma na celu 

dostosowanie limitów przeoczonych w uchwale podjętej w marcu 2023 r.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 3.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – poinformowała, że wpłynął wniosek radnego Leszka 

Siwka o obniżenie ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. Przyjęłam 

jego argumentację, dlatego przedkładam projekt uchwały.  

 

Pan Józef Jagiełło – zapytał czy jeżeli ktoś złoży wniosek o obniżenie ceny na sesji to pani Wójt 

też to zrozumie. Po godzinnej dyskusji na poprzedniej sesji wygląda to teraz komicznie.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. Głosów za: 4, wstrzymujących się: 3. Głosowało 

7 radnych.  
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Punkt 4. 

Pan Józef Jagiełło:  

1) W Kańkowie od nr 33 do pierwszych zabudowań w Zawistach Podleśnych świecą się 

lampy w ciągu dnia; 

Pan Mirosław Niedźwiedź:  

1) Dziury w asfalcie w Błędnicy – 1 załatali a pozostałe zostawili. Czy jak jechali to nie 

mogli załatać wszystkich.  

Pan Jerzy Maliszewski – pomimo że nie obecnie nie jest sezon na łatanie, to zgłaszam dziury 

w asfalcie w Grądach w tzw. olszynach 

 

 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Urszula Fidorczuk  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Beata Dębkowska 


